
Eurajoen vesiensuojeluyhdistys ry otti kantaa puhdistettujen jätevesien johtamiseen jatkossakin Eurajokeen 

(Alasatakunta 14.12.2017). 

Jätevesiä Eurajokeen johtavat Säkylän kunta ja JVP Eura Oy ovat julkisuudessa jo ottaneet 

purkupaikkaselvitykseen aktiivisesti kantaa, vaikka asian käsittely Etelä-Suomen aluehallintovirastossa ei ole 

vielä edes alkanut.  

JVP Eura OY:n hallitus katsoo Satakunnan Kansan 23.11 uutisoinnin perusteella, että Euran jätevesien 

kokonaismäärä pienenee tulevaisuudessa ja purkupaikan siirrosta muodostuvat kustannukset ovat 

kohtuuttomat. 

 

Onko tästä pääteltävä, että Euran kunta ei halua uusia yrityksiä kuntaan?  JVP Eura OY:n toiminta on viime 

vuosien aikana tuonut Euralle laajaa negatiivista mainetta. Kunta tarvitsisi nyt myönteistä julkisuutta ja 

ympäristöystävällisiä päätöksiä myös Eurajoen suhteen, kun uudet yritykset ja teollisuudenalat miettivät 

asettautumista kuntamme alueelle. 

Jokivarren asukkaat ja joen muut käyttäjät eivät ole ainoat tahot, jotka kärsivät Eurajoelle aiheutetuista 

ongelmista. Valitettavasti maailmalla Euran käyntikortiksi on muodostumassa huonosti voiva Eurajoki ja 

siihen piittaamattomasti suhtautuvat viranomaiset. 

JVP Eura OY:n, Apetit OY:n ja Säkylän kunnan jätevesille tulee löytää ympäristön kannalta kestävä ratkaisu. 
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